

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL ALUMINIUM INDUSTRIAL Date: 09-03-2026 02:15:02 PM Subject: Statute of limitations announcement</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية لصناعات الالمنيوم التاريخ: 09-03-2026 02:15:02 PM الموضوع: اعلان تقادم</p>
<p>Date: 09/03/2026 Number: 35 / 2026 Respected Securities Commission, Respected Amman Stock Exchange , Subject: Announcement of Statute of Limitations Shareholders of the National Aluminum Industries Company, The management of the National Aluminum Industries Company kindly requests the shareholders whose names are listed below, or their legal heirs, or those legally representing them, to visit the company's offices in Al-Yasmeen District – Al-Shura Street – Abu Nasar Complex – 1st Floor during official working hours to collect the entrusted stock dividends assigned to each of them. In accordance with the provisions of the Government Ownership of Funds Subject to Statute of Limitations Law, which applies to funds that have been unclaimed for more than fifteen consecutive years since 1998 without a legitimate claim, this serves as evidence of the absence of the owner or heir, after three months from the date of publication of this announcement in the Official Gazette and local newspapers. In case of failure to comply, the company warns that your funds listed below (shares and their dividends) will be transferred to the ownership of the Government of the Hashemite Kingdom of Jordan pursuant to the Government Ownership of Funds Subject to Statute of Limitations Law No. (35) of 1985. We kindly request the concerned parties to review the company within the given deadline. We hope that the concerned parties visit the company during the aforementioned period and bringing with them the necessary documents it is also requested that the legal heirs bring a recent death certificate and inheritance inventory National aluminum industrial co</p>	<p>التاريخ: 2026/03/09 الرقم: 35 / 2026 السادة هيئة الاوراق المالية المحترمين السادة بورصة عمان المحترمين الموضوع: اعلان التقادم السادة المساهمي الشركة الوطنية لصناعات الالمنيوم ترحو ادارة الشركة الوطنية لصناعات الالمنيوم م.ع.م ان تذكر المساهمين التالية أسماؤهم أو ورثتهم الشرعيين أو من ينوب عنهم قانونيا ضرورة مراجعة مكاتب الشركة في ضاحية الياسمين – شارع الشورى – مجمع ابو نصار – ط1 خلال ساعات الدوام الرسمي لاستلام أمانات ارباح الاسهم المبينة ازاء كل منهم , ووفقا لاحكام قانون تملك الحكومة للاموال التي يلحقها التقادم و التي مضي عليها اكثر من خمسة عشر سنة متتالية منذ عام "1998" دون ان يطالبوا بها بعذر شرعي , دليلا على عدم وجود المالك او الوارث و ذلك بعد مضي ثلاثة أشهر من تاريخ نشر هذا الاعلان في الجريدة الرسمية و الصحف المحلية و في حاله تخلفكم عن ذلك فان الشركة تنذركم بأن أموالكم المبينة أدناه من (الاسهم و أرباحها) ستؤول ملكيتها الى حكومة المملكة الاردنية الهاشمية بموجب قانون تملك الحكومة للاموال التي يلحقها التقادم رقم (35) لسنة 1985 . راجيبين من أصحاب العلاقة مراجعة الشركة خلال المهله المذكورة أعلاه مصطحبين معهم الوثائق اللازمة كما يرجى من الورثة الشرعيين احضار شهادة وفاة و حصر ارث حديثين . و اقبلو فائق الاحترام شركة الوطنية لصناعات الالمنيوم م.ع.م</p>



09-03-2026	09-03-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras